



Superintendents Notice

ALCOHOL POSSESSION/CONSUMPTION PROHIBITION

Pursuant to section 13(b) of the *National Parks Camping Regulations*, the possession and consumption of alcoholic beverages in the following campgrounds is prohibited, by order of the Superintendent, Gros Morne National Park of Canada:

Shallow Bay Campground
Green Point Campground
Berry Head Campground
Lomond Campground
Trout River Campground

This prohibition is necessary for the management and control of a public campground.

This prohibition is in effect from May 1, 2018 to June 30, 2018.

Any contravention of this notice constitutes an offence under section 24(2) of the *Canada National Parks Act*. Failure to comply with that *Act*, the applicable regulations or this notice may be grounds for prosecution under the *Canada National Parks Act*.

Geoffrey Hancock
Field Unit Superintendent
Gros Morne National Park of Canada
Western Newfoundland & Labrador

Date: April 1, 2018

Avis du directeur

INTERDICTION DE POSSESSION/CONSOMMATION D'ALCOOL

Conformément au paragraphe 13(b) du *Règlement sur le camping dans les parcs nationaux*, il est interdit d'avoir en sa possession et de consommer des boissons alcoolisées dans le terrain de camping, par ordre du directeur, parc national du Gros-Morne du Canada :

Camping de Shallow Bay
Camping de Green Point
Camping de Berry Head
Camping de Lomond
Camping de Trout River

Cette interdiction est nécessaire pour la gestion et le contrôle d'un terrain de camping public.

L'interdiction est en vigueur du 1 mai au 30 juin 2018.

Toute violation de cet avis constitue une infraction au paragraphe 24(2) de la *Loi sur les parcs nationaux du Canada*. Le non-respect de cette Loi, du règlement y afférant ou du présent avis peut donner lieu à des poursuites en exécution de la *Loi sur les parcs nationaux du Canada*.

Geoffrey Hancock
Directeur d'unité de gestion
Parc national du Gros-Morne du Canada
Ouest de Terre-Neuve-et-Labrador

Date : 1 avril 2018

